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Abstract (en)
[origin: ES1002782U] Distributor for hair cosmetic products, particularly tool for hair you go in the form of a comb or a brush with a lomo (1) hollow
housing a treatment medium, and spikes (3) inserted in el, served with a means of liquid treatment, characterized in that the tines (3) are material (5)
absorbent of great interior and exterior surface and why this material (5) is in capilar communication with the middle of treatment is in the spine (1).
(Machine-translation by Google Translate, not legally binding)

Abstract (de)
In einem Spender für haarkosmetische Produkte, der die Form eines Kamms oder einer Bürste mit einem hohlen Rücken (1) und darin eingesetzten,
mit dem Innenraum des Rückens (1) in Verbindung stehenden Zinken (3) besitzt, wird der Behandlungsmitteldurchfluß vom hohlen Rücken (1)
durch die Zinken (3) zum beaufschlagten Haar allein abhängig von der auf das Haar aufgetragenen Flüssigkeitsmenge, wenn die Zinken (3) die aus
verfestigtem Fasermaterial (5) bestehen, mit dem Behandlungsmittel im Rücken (1) in Kapillarleitverbindung stehen und wenn Distanzstifte (7, 8)
vorgesehen werden.
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